
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Δευτέρα, 6 Νοεμβρίου 2023 
 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

 
 
 
Θέμα: «Αιφνίδιος διορισμός νέου υπεύθυνου επιστημονικής 
λειτουργίας Κέντρου Υγείας Ιστιαίας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 

 

Την Παρασκευή 3 Νοεμβρίου, αιφνιδίως, και με απόφαση του Διοικητή της 
5ης Υγειονομικής Περιφέρειας Θεσσαλίας και Στερεάς Ελλάδας, με ΑΔΑ: 
6ΝΛ4469Η2Γ-ΖΦΜ, ορίστηκε, για μια τριετία, νέος επιστημονικός υπεύθυνος 
του Κέντρου Υγείας Ιστιαίας ο πιο νέος διορισμένος ιατρός επιμ. Β, με 
ημερομηνία διορισμού 4/2020, και αναπληρώτρια υπεύθυνη η αμέσως 
επόμενη διορισμένη ιατρός και παραμερίζονται άλλοι ιατροί με περισσότερη 
εμπειρία. 

Η απόφαση αυτή είναι μια ακόμα απόφαση, σε μια σειρά απροειδοποίητων 
κανονιστικών πράξεων, με τις οποίες, τα τελευταία δυο χρόνια, παύονται και 
ορίζονται Συντονιστές Επιστημονικής Λειτουργίας του Κέντρου Υγείας. Το 
προσωπικό του Κέντρου Υγείας επανειλημμένως έχει ζητήσει εξηγήσεις για τις 
αιφνιδιαστικές και αναιτιολόγητες αυτές παύσεις και τους νέους διορισμούς, 
χωρίς να λάβουν ουδεμία απάντηση. 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάσθε, κε Υπουργέ 
 
1) Με ποια αιτιολόγηση ο διοικητής της 5ης Υ.Π.Ε. προβαίνει στην λήψη 
τόσων συχνών αποφάσεων που αφορούν στην διοίκηση του Κέντρου Υγείας 
Ιστιαίας;  
 
2) Κατά πόσο συνέβαλαν στον ορισμό νέου υπευθύνου τα πρόσφατα  
δημοσιεύματα στον τοπικό τύπο περί ελλείψεων του Κέντρου Υγείας σε 
ράμματα και φορμόλη; 
 
3) Με ποια κριτήρια ορίστηκε ο νέος υπεύθυνος του Κέντρου Υγείας 
Ιστιαίας, με χρόνο θητείας στο Κέντρο μόλις τα τρία έτη; Κατά την απόφαση 
αυτή, λήφθηκαν υπόψιν τα προσόντα και η προϋπηρεσία των υπολοίπων 
ιατρών του Κέντρου; 
 
4) Συνάδει η πρακτική αυτή της διοίκησης της 5ης Υ.Π.Ε. με την πολιτική 
που η Κυβέρνηση διατείνεται ότι θέλει να επιτύχει περί αξιοκρατικού 
διορισμού διοικήσεων σε φορείς του δημοσίου τομέα, όπως με το πρόσφατα 
ψηφισθέν νομοσχέδιο του Υπουργείου Εσωτερικών;   
 
 

                                                                 Η ερωτώσα βουλευτής 
 

                          Καζάνη Αικατερίνη 
 

                            
   

                                                   
                        

 
 




